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متن پرسش

بسمه تعالی با سلام و خدا قوت: استاد در کانال مطالب ویژه دو کلیپ با صدای خواننده زن لبنانی و

فلسطینی بارگذاری شده بود و مطلبی از تفسیر سوره ممتحنه جنابعالی برای معرفی کلیپ استفاده

شده بود، پیگیری کردم از مسولین گروهها عنوان کردند مطالب همه مورد تاد استاد هست، استاد

بنده بضاعتی از معارف ندارم و جسارت است اما آیا پخش صدای یک خواننده زن شرعا درست

میباشد؟اگرچه با نظر شما موافقم که جهانی دیگر در حال طلوع است و چه بسا دروزی و مسیحی و

سنی سوری و لبنانی که قلبا حزب اللهی است اما این موضوع مجوز نشر خوانندگی یک زن است؟ با

تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در این مورد خوب است سری به جواب شمارهی ۲۸۷۳۲ بزنید.

در این رابطه میتوان نسبت به این موضوع هم فکرکرد. دیروز، هنوز توحید ما آن چنان وسیع به ظهور

نیامده بود که سایر ملل احساس کنند ما از آنها جدا نیستیم لذا دوگانگیها شدید بود ولی امروز

توحیدِ انقلاب اسلامی طوری گسترده شده که بسیاری از ملل جهان، حاج قاسم سلیمانی را از آنِ خود

میدانند پس ما از مواضع خود عدول نکردهایم. تاریخ، تاریخ دیگری شده و نسبت انسانها با ظهور

توحیدی، گسترش یافته تا آنجایی که باید منتظر آیندهای بود که گرگ و میش بر یک آخور غذا

میخورند.

در ابتدای ظهور اسلام پیامبر خدا (ص) به حکم قرآن از ازدواج با زنان اهل کتاب نهی میکردند ولی

وقتی به مرور چهرهی توحیدی اسلام با سعهی بیشتری به ظهور آمد و بیش از پیش ابعاد خود را

نشان داد و بر قلب مردم اعم از مسلمان و اهل کتاب سیطرهی بیشتری یافت، آیه آمد: «الْيَوْمَ أُحِلَّ

باتُ وَ طَعامُ الَّذينَ أُوتُوا الْكِتابَ حِلٌّ لَكُمْ وَ طَعامُكُمْ حِلٌّ لَهُمْ وَ الْمُحْصَناتُ مِنَ الْمُؤْمِناتِ وَ يِّ لَكُمُ الطَّ

الْمُحْصَناتُ مِنَ الَّذينَ أُوتُوا الْكِتابَ مِنْ قَبْلِكُمْ » (مائده/۵) امروز چيزهاى پاكيزه براى شما حلال شده؛ و

(همچنين) طعام اهل كتاب، براى شما حلال است؛ و طعام شما براى آنها حلال؛ و (نيز) زنان پاكدامن

از مسلمانان، و زنان پاكدامن از اهل كتاب، برای شما حلالاند؛ و این بدان معناست که وقتی شرایط،

تاریخی تغر کند نحوهی حضور اسلام بین ملل و جوامع نیز تغر میکند در آن حدّ که تا دیروز



ازدواج با زنان اهل کتاب را ممنوع کرده بود و امروز ازدواج با آنها را بدون آنکه لازم باشد مسلمان

شوند، اجازه میدهد. زیرا سیطرهی فرهنگیِ اسلام پس از یازده سال آنچنان قدرتمند شده است که

نهتنها هضم فرهنگ یهود و نصارا نمیشود، بلکه آنها را در خود هضم میکند بدون آنکه نیاز باشد

آنها دین خود را تغر دهند.

این شبیه آن است که دیروز دریاچه بودیم و امروز اقیانوس شدهایم. و این هنر سید حسن نصراالله

میباشد که چگونه توانسته است اسلام را در قلبها جای دهد هرچند هنوز راه بسیاری در پیش

است. موفق باشید


